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ذخایر آب سدهای کشور به ۲۴.۸۳ میلیارد مترمکعب رسید
آمار دفتر اطلاعات و داده های آب کشور نشان می دهد، با سپری 
شدن ۲۸۶ روز از سال آبی، تا ۱۴ تیرماه )سال آبی ۱۴۰۰-۱۴۰۱( 
میزان کل حجم آب در مخازن ســدهای کشور به حدود ۲۴.۸۳ 
میلیارد مترمکعب رســیده که نســبت به مدت مشــابه سال آبی 

گذشته بیانگر ۴ درصد کاهش است.
فیروز قاسم زاده - مدیرکل دفتر اطلاعات و داده های آب کشور 

- اظهار کرد: بررسی وضعیت ورودی سدهای کشور نشان می دهد 
که ورودی به مخازن در سال آبی جاری ۲۷.۹۵ میلیارد مترمکعب 
رسیده که نسبت به مدت مشابه سال آبی گذشته ۴ درصد افزایش 
را نشــان می دهد. طبق اعلام وزارت نیرو، وی اضافه کرد: میزان 
پرشدگی سد زاینده رود  در استان اصفهان، سدهای استان تهران، 
سدهای استان خوزستان و سدهای حوضه آبریز دریاچه ارومیه در 

شــرایط فعلی به ترتیب حدود ۲۷ درصد، ۳۳ درصد، ۵۵ درصد و 
۶۲ درصد است.

مدیرکل دفتر اطلاعات و داده های آب کشور خاطرنشان کرد: با 
توجه به برنامه ریزی صورت گرفته برای عبور بدون تنش از فصل 
گرمای پیش رو، رعایت الگوی بهینه مصرف از سوی مردم، بسیار 

کمک کننده خواهد بود.

جامعه

اخبار کوتاه 

رئیسی با تاکید بر لزوم ایجاد کرسی های نقد و نقدپذیری، اظهار 
داشت: همانطور که رهبری حکیم و فرزانه انقلاب فرمودند نباید 
باکی از نقد نظریات وجود داشته باشد و باید مجال بحث و طرح 

نقد فراهم شود.
رئیس جمهور با تاکید بر ضرورت آسیب شناســی وضع موجود 
در حوزه علوم انســانی، تحقق علوم انســانی در تراز انقلاب 
شکوهمند اســلامی را حائز عقب ماندگی هایی دانست که باید 
با نگاه اجتهادی و نوآورانه عالمان و دانشــمندان این عرصه، 

جبران شود.
آیت الله ســید ابراهیم رئیسی در مراســم اختتامیه سیزدهمین 
جشــنواره بین المللی فارابی ضمن ابراز خرســندی از حضور در 
جمع اساتید، فرهیختگان و محققان علوم انسانی و اسلامی و با 
تبریک به برگزیدگان این جشنواره، گفت: در نشست هایی از این 
دست، لازم است دانشمندان و فرهیختگان ضمن آسیب شناسی 
وضع موجود، نســبت به کاهش فاصله با وضع مطلوب، پیشنهاد 

و راهکار ارائه کنند.
رئیس جمهور با همچنین با تاکید بر ضرورت آســیب شناســی 
در حوزه علوم انســانی، افزود: علوم انســانی اسلامی، مغزافزار 
حاکمیت و مدیریت و نیز قوه محرکه پیشــرفت در نظامی است 
کــه مبتنی بر دین بوده و درون مایه آن علم و دانش اســت. در 
چهل و چهارمین سال پیروزی انقلاب شکوهمند اسلامی، لازم 
اســت یک آسیب شناسی کنیم که چه میزان رشد و پیشرفت در 

این حوزه صورت گرفته است؟
رئیسی با تاکید بر اینکه علوم انسانی ما باید تراز انقلاب اسلامی 
باشد، افزود: به نظر می رسد برای نیل به علوم انسانی تراز انقلاب 

اسلامی، در آنچه که باید اتفاق می افتاد، عقب ماندگی هایی وجود 
دارد و این عقب ماندگی باید به دســت پژوهشگران و اساتید این 

حوزه جبران شود.
رئیس جمهور با تاکید بر لزوم نظریه پردازی، نوآوری و خلاقیت 

در حوزه علوم انسانی و توجه به رویکرد دینی در این حوزه، اظهار 
داشت: فصل الفصول انسان، تعلم است و علاوه بر آن، انسانیت 
انســان مبتنی بر آموخته های او از وحی است و با ارتباط با وحی 

شکل می گیرد.

وی نشــان دادن راه به انســان را ماموریت خطیر علوم انسانی 
اســلامی دانســت و تصریح کرد: برای بالندگی و رشد در حوزه 
علوم انســانی، باید تقلید از غرب در این حوزه کنار گذاشته شده 
و مبتنی بر مبانی غنی اســلامی، کار اجتهادی و نوآورانه انجام 
گیرد. در گام بعدی اجتهاد و نوآوری در این حوزه باید در مجامع 
علمی و حوزوی و دانشگاهی مورد استقبال قرار گیرد و نخبگان 
و عالمان و دانشــگاهیان ما با دید باز اما نگاهی نقادانه به سراغ 
نظریه های جدید بروند و آنهــا را با ابزار نقد، مورد پالایش قرار 

دهند.
رئیسی با تاکید بر لزوم ایجاد کرسی های نقد و نقدپذیری، اظهار 
داشت: همانطور که رهبری حکیم و فرزانه انقلاب فرمودند نباید 
باکی از نقد نظریات وجود داشته باشد و باید مجال بحث و طرح 

نقد فراهم شود.
رئیــس جمهور افزود: متولیان ایجاد تحول در علوم انســانی 
باید بدانند اولین شــرط تحقق در این حوزه، تحول شــناختی 
است و در این زمینه باید از چهره های تحول خواه و تحول گرا 

کنیم. استفاده 
وی در ادامه تکریم، تشــویق و حمایت از اســاتید، محققان و 
پژوهشــگران در ایجاد این تحول را ضروری و موثر دانســت و 
افزود: گاهی برخی اســاتید و بزرگان علوم انســانی گلایه دارند 
که شــرایط علوم دیگر بر علوم انســانی هم تحمیل می شود در 
صورتی که علوم انســانی باید با شرایط و مقتضیات خود تبیین 

و تشریح شود.
رئیــس جمهور در ادامه بــا بیان اینکه پیام این نشســت و 
رویداد باید این باشــد که تا چه میزان نظام مســائل کشــور 

مبتنی بر علوم انســانی پاســخ گرفته، افزود: همواره یکی از 
دغدغه هــای بنده اجــرای عدالت در همــه عرصه ها به ویژه 
در پرداخت دستمزدها بوده اســت که در این زمینه از اساتید 
دانشــگاهی برای تبییــن و تنظیم یک شــیوه علمی عادلانه 
بــرای پایان دادن به نظام ناعادلانه پرداخت ها دعوت شــده 

است.
پیش از ســخنرانی رئیس جمهــور نیز زلفــی گل وزیر علوم، 
تحقیقــات و فناوری در ســخنانی با بیان اینکه کشــوری که 
هزینه برای علم را سرمایه گذاری بداند حتما دست برتر در همه 
عرصه ها را خواهد داشــت، گفت: خرســندیم که رهبر حکیم و 
فرزانه و همچنین رئیس جمهور محترم ما برای علم و عالمان و 

فناوران جایگاه ویژه ای قائل هستند.
وی با اشاره به اینکه جمهوری اسلامی اساس پیشرفت خود را 
در زمینه علم می داند، افزود: در این راســتا وزارت علوم با لحاظ 
نوع نگاه و حاکمیت جمهوری اســلامی و در دولت مردمی، پنج 
اولویت »مرجعیت دیپلماسی علم و فناوری«، »آموزش، پژوهش 
و بــرون داد هدفمند«، »نوآوری فرهنگــی و فرهنگ نوآوری«، 
»شاگرد نوآور و نوآورپروری«، و »تولید خدمت، ثروت و سرمایه 
از دانش« را ســرلوحه کار خود قــرار داده و برای تحقق آن از 
تمام ظرفیت های علمی و پژوهشــی موجود در کشــور استفاده 

خواهد کرد.
در ایــن مراســم با حضــور رئیس جمهور از ۱۰ شــخصیت 
پیشگام و پیشــتاز علوم انسانی و اسلامی، ۱۰ استاد برگزیده 
بین المللــی و ۲۲ برگزیده گروه هــای مختلف علمی با اهدای 

یادبود تجلیل شد. لوح 

شهردار منطقه 19  مطرح کرد:

نقش موثر انتقال تجربیات شهرداری 
کلانشهرها در افزایش کیفیت زندگی

شــهردار منطقه ۱۹ با حضور در محل دائمی نمایشگاه های 
شــهرداری تهران در بوســتان گفتگو از نمایشگاه »شهرهای 
خواهرخوانده و توانمندی های مدیریت شــهری تهران« بازدید 

کرد.
به گزارش امتیاز، مهدی هدایت درحاشــیه این بازدید با 
اشاره به کیفیت بالای این نمایشگاه در انتقال تجربیات متنوع در 
مدیریت شهری افزود: حضور شهرداری کلان شهرها و خواهر 
خوانده که میزبان آنها هستیم و شهرداران و زحمت کشان حوزه 
مدیریت شهری در این نمایشگاه نقش موثری در تبادل و انتقال 
تجربیات در این حوزه و اثرات آنها در افزایش کیفیت زندگی و 
ارتقای تکنولوژی های نوین مدیریت شــهری دارد . هدایت در 
این بازدید ضمن حضــور درغرفه این منطقه گفت: منطقه ۱۹ 
در این نمایشــگاه علاوه بر نمایش توانمندی ها ،دستاوردها و 
برنامه های اجرایی پروژه ها، شــاخص ها، چشم انداز، ظرفیت 
های گردشگری منطقه، فرصت های سرمایه گذاری و مشارکت 
های مردمی، طرح باز آفرینی ناحیه سه، طرح بازآفرینی بوستان 
بزرگ ولایت، گزارش ۳۰۰ روزه مدیریت شهری منطقه و اماکن 
شاخص در قالب کتاب الکترونیکی، اینفوگرافی، پخش موشن و 
تیز و ســایر روش های نوین تبلیغاتی اطلاع رسانی ارائه کرده 
اســت. شــهردا منطقه ۱۹ضمن دعوت از شهروندان شریف و 
قدرشناس برای بازدید از این نمایشگاه گفت: در این نمایشگاه 
پروژه های اجرایی در حوزه های مختلف شهری و دستاوردهایی 
که برای ارتقای کیفیت زندگی شهروندان منطقه موثر است برای 

اطلاع رسانی به نمایش گذاشته شده است.

با حضور معاون هماهنگی امور مناطق شهرداری تهران 
در نمایشگاه 1۴۰1انجام شد

رونمایی از »مواد نانو  پاک کننده 
مخازن زباله« در غرفه منطقه1۴

با آغاز به کار نمایشگاه شهرهای خواهر خوانده و توانمندی 
مدیریت شــهری تهران، از مواد نانو پــاک کننده به عنوان 
دســتاورد منطقه۱۴ در حوزه محیط زیست و خدمات شهری 
، با حضور حســین نظــری معاون هماهنگــی امور مناطق 

شهرداری تهران رونمایی شد.
به گزارش امتیاز؛ محمد امین سالاری پور شهردار منطقه 
در توضیح این اختراع گفت: باهدف حل مشــکلات زیســت 
محیطــی و ارائه خدمات بهینه به شــهروندان با نظر به  اینکه 
یکی از مشکلات حوزه شهری، شست وشوی مخازن زباله بود 
که آب زیاد صرف می شد،با کمک فعالان محیط زیست و تیم 
متخصص کارشناسی یک مواد نانو برای شست وشوی مخازن 
ایجاد شد. سالاری پور با اشاره به اینکه حدود یک ماه است که 
از این مواد برای شست وشــوی مخــازن زباله و حتی جداول و 
المان ها ی شهری منطقه استفاده می  شود، ادامه داد: استفاده از 
این مواد نانو که در مرحله ثبت اختراع است، موجب صرفه جویی 
در مصرف زمان، آب مصرفی شده و همچنین تا چند ماه مانع از 

چسبندگی مجدد جرم ها به سطوح فلزی می شوند.

 تمدید بیمه 11 میلیون بیمه شده 
در تیرماه

مدیرکل بیمه گری و درآمد ســازمان بیمه سلامت ایران، از 
تمدید بیمه ۱۱ میلیون بیمه شده در تیرماه خبر داد.

حنــان حاج محمودی درباره آخریــن وضعیت تمدید اعتبار 
بیمه برای بیمه شــدگان قبلی ســازمان بیمه سلامت گفت: 
حــدود ۱۷ میلیون نفر در حال حاضــر دارای بیمه همگانی 
ســلامت هســتند که بیمه این افراد در مقاطع مختلف فاقد 
اعتبار می شود، اعتبار بیمه ۵ میلیون نفر از این بیمه شدگان 
در تیرماه به پایان می رســید که بــا هماهنگی های صورت 
گرفتــه با وزارت رفاه و اخذ اطلاعــات دهک های درآمدی، 
پوشــش بیمه ای برای ۳ میلیون نفر از این ۵ میلیون نفر که 
جزء ۳ دهک اول بودند به صورت سیستمی تمدید شده است؛ 
بنابراین مابقی این افراد باید متناسب با دهک درآمدی، حق 

بیمه خود را پرداخت کرده تا بیمه آنها تمدید شود.

رئیس جمهور در مراسم اختتامیه سیزدهمین جشنواره بین المللی فارابی: 

اجرای عدالت به ویژه در پرداخت دستمزدها از دغدغه های همیشگی ام بوده است

وزیر آموزش و پرورش گفت: با هر اقدامی در جهت کم کردن اثر کنکور موافق هستیم.
یوســف نوری، در حاشیه چهارمین آئین فردوسی در جمع خبرنگاران با اشاره به برخی 
اظهارنظرها در خصوص لزوم اصلاح قانون رتبه بندی معلمان، افزود: آئین نامه ها بعد از 
اینکه در دولت تصویب می شــوند به هیئت تطبیق می روند. هیئت تطبیق هم آئین نامه 
را با قانون تطبیق می دهد. اگر مغایرتی وجود داشته باشد به وزارت آموزش و پرورش و 

هیئت دولت اعلام می کند. هنوز چیزی به دولت اعلام نشده است.
وی در خصوص برخی اخبار مبنی بر بازگشت دروس عمومی به کنکور، اظهار داشت: 
هنوز مصوبه ای را در این خصوص ندیدم. بعدازظهر جلســه ای در شورای عالی انقلاب 
فرهنگی داریم. احتمالًا در این زمینه بحث خواهد شد. نظر خود را اعلام کردیم که باید 

خودشان اختیار داشته باشند. ما باید از تمرکز گرایی در کنکور رها شویم.
وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه کنکور برای دانش آموزان ما به یک غول ترسناک 
تبدیل شــده اســت، تصریح کرد: وقتی کنکور بزرگ باشــد، ما هم نگاهمان به جای 
موضوعات تربیتی باید به فکر تســت زدن دانش آموزان باشد. هر اقدامی در جهت کم 

کردن اثر کنکور باشد، با آن موافقیم.
نوری با بیان اینکه کمبود معلم در مدارس حل شده و مشکلی از آن بابت نداریم، تأکید 
کرد: قاعده بر این بوده است که معلمان مرد هم حتی در کلاس های فوق برنامه بر سر 

کلاس دختران حاضر نشوند.

مدیر کل محیط زیســت و توسعه پایدار شــهرداری تهران گفت: 
منطقه یک فرصت های متفاوتی نسبت به سایر مناطق تهران دارد 
زیرا با کوهســتان در ارتباط است و این موقعیت مکانی سبب شده 
است که تنوع زیستی و گیاه این منطقه متفاوت از سایر مناطق باشد.

به گزارش امتیاز؛  شــینا انصاری در حاشیه نمایشگاه تهران 
۱۴۰۱ به خبرنگار شــمیران خبر گفت :گونه های بومی گیاهی و 
جانوری در این منطقه دیده شــده که مختص خود این محدوده 
است و حتی ما پرندگانی در این محدوده داریم که فقط می توان 
آنها را در محدوده شــمال تهران دید.او به این نکته اشــاره کرد 
که سرچشــمه های برخی از رودهای ما که در پایین دست وارد 
و متاســفانه گاهی به فاضلاب رو تبدیل می شوند در این منطقه 
قرار دارند. به اعتقاد شــینا انصاری طبیعتــاً این محدوده از نظر 
محیط زیستی بسیار حساس و در عین حال شکننده است که اگر 
به این توجه نکنیم می تواند به محیط زیســت کل تهران آسیب 
برساند. او ادامه داد: صنوف و صنایعی که در این راستا قرار دارند 
وظایف خطیری دارند که یکی از انها این است که باید بیشتر از 
ســایر مناطق به بحث محیط زیستی توجه کنند زیرا منطقه یک 

می تواند ویترین شهر تهران به شمار رود.
این مقام مســئول به بحث رود دره های این منطقه اشاره کرد و 
افزود: این منطقه می تواند هم از نظر فرصت های محیط زیستی و 
هم از نظر گردشگری بسیار حائز اهمیت باشد ولی  ساخت و سازهای 

غیر مجاز و تغییر کاربری برخی از ساختمان ها تهدیدی برای محیط 
زیست ایجاد کند که همین موضوع می تواند آلودگی آب و نابودی 
گونه های گیاهی و جانوری را به دنبال داشــته باشد که شهرداری 
منطقه یک در حال برخورد با این اقدامات است. انصاری توضیح می 
دهد که در برخی از موارد گونه های خاص گیاهی منطقه چیده می 
شــود که این می تواند خطر نابودی آنها را به دنبال داشته باشد.او با 
اشــاره به تهیه بانک اطلاعاتی شهر تهران تصریح می کند: در این 
بانک اطلاعاتی مشخص شد که منطقه یک شهرداری یکی از غنی 
ترین تنوع را در میان مناطق تهران دارد که باید با اقداماتی که انجام 

می دهیم این تنوع زیستی را حفظ و احیا کنیم.

رئیس شــورای اسلامی شــهر تهران گفت: از خزانه دار شورا 
درخواســت کرده ایم اســناد و مدارک فروش ملک هزار و ۶۰۰ 

میلیاردی اتوبوس رانی را ارائه کند.
مهدی چمران پیش از آغاز هفتاد و ششــمین جلسه شورای 
شــهر تهران در جمع خبرنگاران در پاســخ به این پرسش که 
حبیب کاشانی یک عضو شورای شهر تهران در جلسه گذشته 
شورا در ارتباط با فروش ســاختمان واحد اتوبوسرانی به یک 
هــزار و ۶۰۰ میلیارد تومــان برای تامین حقوق پرســنل به 
شــهرداری تهران تذکر داد آیا این مسئله صحت دارد یا خیر، 
اظهار داشــت: بنده در این زمینه از آقای کاشــانی خواسته ام 

مدارک خود را ارائه کند.
وی افزود: البته اگر با رعایت قوانین و مقررات باشد منعی ندارد 

اما به هر ترتیب قرار شده که این مدارک را به ما بدهد.
چمران همچنین درباره بلاتکلیفی حدود ۲۰ هزار ملک در مسیر 
راه آهن تهران - تبریز اظهارداشت: این املاک عموما در مناطق 

۱۷ و ۱۸ قرار دارند.
رئیس شــورای شــهر تهران در ارتبــاط با میــزان تحقق 
درآمدهای شــهرداری تهران در چند ماهه گذشــته از ســال 
۱۴۰۱، گفــت: به این نکته باید اشــاره کرد کــه درآمدها به 
میزانی که ماهیانه باید تحقق پیدا کند محقق نشــده اســت 
و در واقع تحقق برنامه  تا ســه ماهه اول کم بوده اما نســبت 

به میزان تحقق درآمدها در ســه ماهه ســال گذشــته بیشتر 
بوده است.

وی ادامه داد: البته کار همیشــه به این شــکل بوده است که 
درآمدها در سه ماهه ابتدایی سال به طور کامل محقق نمی شود 
و با توجه به اینکه ما در تابستان قرار داریم بالطبع در این مقطع 
ساخت و ســاز و اخذ صدور پروانه ســرعت می گیرد و درآمدها 

افزایش می یابد.
رئیس شــورای اسلامی شــهر تهران همچنین درباره افزایش 
حقوق پرســنل و کارمندان شــهرداری نیز گفت: این مسئله نیز 

مقداری مربوط به دولت است.

این مناطق جاذبه های گردشــگری جهان اسلام و منطقه بزرگ فارسی زبان ها مربوط 
هستند، فقط باید مشکلات روادید و سیستم حمل و نقل در این مسیرها حل شود.

عــزت الله ضرغامی درباره ســرانجام وعده هایی که درباره ســفر ارزان داده اســت، 
توضیحاتی داد و از مذاکره و توافق اولیه با کشــورهای فارسی زبان و مسلمان، از جمله 

ترکمنستان، ازبکستان و عراق برای برقراری سفرهای ارزان قیمت زمینی خبر داد.
وزیر میراث فرهنگی گردشــگری و صنایع دستی در حاشیه رونمایی از پلتفرم »بزنیم 
بریم« و معرفی دیگر دانش بنیان  گردشــگری و صنایع دستی درباره این که بهمن سال 
گذشــته این پلتفرم در راســتای برقراری سفر ارزان معرفی شــد و چندباری هم وعده 
برقراری سفرهای ارزان داده  شد، اما نه آن پلتفرم درباره سفر ارزان است و نه اقدامی در 
این راستا تا کنون از سوی وزارتخانه انجام شده است، آیا اقدام عاجل برای در دسترس 
قرار دادن ســفر و ارزان کردن آن انجام می شــود؟ گفت: ســفر ارزان چه داخلی و چه 
خارجی، یکی از راهبردهای ما اســت، حتی ســفر مردم به کشورهای همسایه و آمدن 
گردشگران همسایه به ایران نیز از جمله این راهبردها است. بر همین اساس در چند روز 
اخیر با صحبتی که با طرف های تاجیک و ازبکستان داشتیم و تفاهم هایی که انجام شد، 
پیگیر هستیم تا سفر زمینی ارزان قیمت برای مردمی که می خواهند از ایران به تاشکند، 

دوشنبه، سمرقند، بخارا و ترکمنستان و مرو بروند، برقرار شود.
او افزود: این مناطق جاذبه های گردشگری جهان اسلام و منطقه بزرگ فارسی زبان ها مربوط 

هستند، فقط باید مشکلات روادید و سیستم حمل و نقل در این مسیرها حل شود.

فرمانده انتظامی تهران بزرگ با بیان اینکه ۲۰ درصد جرایم حوزه ســرقت کشــور، در 
پایتخت رخ می دهد، گفت: روزانه ده ها سرقت و جرم توسط پلیس تهران کشف می شود.

سردار حســین رحیمی اظهار داشــت: دو روز قبل در درگیری مســلحانه ای که بین 
همکارانم و اوباش مســلح انجام شــد، چهار قبضه ســلاح که دو قبضه از آن ســلاح 
کلاشینکف بود، کشــف شد و همکارانم در قالب تنها یک تیم واحد گشتی، این باند را 

متلاشی کردند.
وی با اشــاره به ســرقت صندوق امانات بانک ملی، گفت: سازمان ها زمانی اطلاعات 
را به پلیس دادند که ســارقان دســتگیر شده بودند که سرعت عمل و تلاشی که پلیس 
در دســتگیری سارقان صندوق امانات داشت، موجب شد مقام معظم رهبری هم از آنها 

تشکر کنند.
سردار رحیمی با بیان اینکه پلیس در تعطیلاتی که سرقت در آن انجام شده بود درگیر 
مراسم ارتحال امام بود، گفت: در این زمان اقدامات زیادی در تهران انجام شد همچون 
درگیــری اراذل و اوبــاش با پلیس در محله مرتضی گرد کــه اراذل قصد جان پلیس را 

کرده بودند.
وی خاطرنشان کرد: متاســفانه وقتی پلیس از سرقت صندوق امانات بانک ملی باخبر 
شــد که ســه روز از وقوع آن گذشــته بود و کار کارآگاهان در این شرایط سخت شد؛ 
قرارگاه ویژه ای را از تیم های فنی و تعقیب و مراقبت و اطلاعات جنایی تشکیل دادیم.

 مخالفت آموزش و پرورش 
با بزرگ شدن کنکور

 منطقه یک قطب تنوع 
محیط زیستی تهران است

 پرونده فروش ملک شهرداری 
توسط زاکانی روی میز شورای شهر تهران

 ضرغامی: عراق، ظرفیت اول 
گردشگری ما است

۲۰درصد سرقت کشور 
در پایتخت

نوری: مشکل کمبود معلم حل شد

رئیس شورای اسلامی شهر تهران خبر داد:مدیر کل محیط زیست و توسعه پایدار شهرداری تهران در حاشیه نمایشگاه تهران ۱۴۰۱:

فرمانده انتظامی تهران بزرگ:سفر ارزان چه شد؟


